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	相關法條：
Relevant regulations 
	外國人從事就業服務法第四十六條第一項第一款至第六款工作資格及審查標準 第 4 、5 、8 、36 、37 條 ( 94.05.24 ) 
Articles 4, 5, 8, 36, 37 of Qualifications and Criteria Standards for foreigners undertaking the jobs specified under Article 46.1.1 to 46.1.6 of the Employment Service Act (May 24, 2005)

	要旨：
Subject: 
	核釋外國人從事其他經中央主管機關會商中央目的事業主管機關指定之工作項目及其相關規定 (原行政院勞工委員會 93.03.08 勞職規字第 0930009397 號公告自即日起不予適用)
Regulations regarding expatriates engaging in businesses as stated in the ordinance number 0930009397 and other work items as indicated by the central competent authority in consultation with the relevant competent authority.

	全文內容：外國人從事就業服務法第46條第1項第1款至第6款工作資格及審查標準 (以下簡稱本標準) 第4條第15款規定，其他經中央主管機關會商中央目的事業主管機關指定之工作項目如下：
1、 外國人從事專業、科學或技術服務業之經營管理、設計、規劃或諮詢等工作。
2、 外國人從事餐飲業之廚師工作。外國人從事前2類工作，應符合本標準第 5條及第8條規定。
3、 聘僱前2類外國人之雇主，應符合本標準第 36 條及第 37 條規定。
本令自即日生效; 另本會93年3月8日勞職規字第093009397號公告自即日廢止。
Full text: Article 4-15 of Qualifications and Criteria Standards for foreigners undertaking the jobs specified under Article 46.1.1 to 46.1.6 of the Employment Service Act (hereafter referred to as “the standard”) and other work items as indicated by the central competent authority in consultation with the relevant competent authority are listed as below: 
1. Expatriates engaging in the professional, scientific, and other skilled jobs including operations management, designing, planning, and consulting. 
2. Expatriates working as chef in the food and beverage business. Expatiates engaging in these two types of jobs described in the preceding clauses shall comply with the standards mentioned in Articles 5 and 8.
3. Employers hiring expatriates working as professionals and chefs as regulated in these two types of jobs shall comply with Articles 36 and 37 of the standard with immediate effect. The ordinance number 0930009397 shall cease to apply instead. 




